
Enkel fråga om resursskolor med 
inriktning autism 
 
I dagarna har elever i Linköpings kommun fått veta sin skolplacering inför förskoleklass 
och årskurs 7. Med anledning av detta har vi uppmärksammats på att elever som sökt till 
resursskola med inriktning autism inte fått plats trots dokumenterad diagnos och behov.  
 
Med anledning av detta ställer jag följande frågor till ansvarigt kommunalråd 

- Hur många platser finns i resursskola med inriktning autism i de olika årskurserna 
i Linköpings kommun? 

- Hur långa köer finns till de olika klasserna? 
- Hur kommer det sig att det inte finns platser i resursskola i någon inriktning 

utöver Flexgrupp för förskoleklass? 
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